
Møteprotokoll 

Utvalg: Formannskapet 
Møtested: TEAMS 
Dato: 15.02.2021 
Tid: Kl. 16:00 

Følgende medlemmer møtte Parti 
Jarle Nilsen AP 
Svanhild I. Lyge Andersen AP 
Veronika B. Brekke Jakobsen AP 
Jan Birger Medhaug H 
Ole Kristian Nilsen H 
Randi Wisnæs H 
Helge Thorheim KL 
Alf Magne Grindhaug KRF 
Tor Asle Grønningen SP 
Odd Magne Brandt Hansen SV 

Forfall Parti Varamedlem Parti 
Rune Midtun FRP Einar Roald Endresen FRP 

Midlertidig fritatt 
Tor Kristian Gaard H 

Møtenotater: 
I forkant av møtet ble det avholdt orientering om Rogfast ved Tor Geir Espedal, Statens vegvesen. 

Ordfører fremmet forslag om følgende medlemmer til å godkjenne protokollen sammen med 
møteleder: Hansen (SV) og Andersen (AP) 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Innkallingen godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål. Saklisten deretter godkjent. 

Korrigert 21.02.21, sak 10/21 Leve hele livet i Karmøy, grunnet direkte feil i vedtak. 

Godkjent av: 

Jarle Nilsen (AP) Odd Magne B. Hansen (SV) Svanhild I. L. Andersen (AP) 
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Sakliste 

Sak nr. Sakstittel 
008/21 Reiselivsplan 2021-2024 
009/21 Handlingsplan for folkehelse 2021-2023 
010/21 Leve hele livet i Karmøy (2021-2023) 
011/21 Planprogram for kommunedelplan naturmangfold 
012/21 Debatthefte 2021 - KS spør 
013/21 Samlesak for referatsaker 
014/21 Samlesak for spørsmål 
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008/21 Reiselivsplan 2021-2024 

Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig 
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!». 
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser 
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år. 

15.02.2021 Formannskapet 

Behandling 

Grindhaug (KRF) fremmet tilleggsforslag om nytt punkt 3 på vegne av Ap, Frp, KrF,Sp og V: 

Kommunestyret ser at det er et stort potensiale for næringsutvikling tilknyttet våre 
turistdestinasjoner og forventer at Karmøy kommune legger til rette for at dette potensialet skal 
kunne tas ut. Kommunestyret ber om sak hvor en belyser ressursbruken innen reiseliv slik det er i dag, 
og en betraktning om dette representerer den beste ressursutnyttelsen for å ivareta målet om økt 
attraktivitet og flere besøkende. 
Videre ønsker kommunestyret å få belyst potensiale for flere arbeidsplasser innen reiselivsnæringen i 
Karmøy. 

Votering: 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Tilleggsforslag fremmet av Grindhaug (KRF) på vegne av Ap, Frp, KrF,Sp, og V ble enstemmig vedtatt. 

FSK - 008/21 Vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig 

destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!». 

2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige 
konsekvenser vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år. 

3. Kommunestyret ser at det er et stort potensiale for næringsutvikling tilknyttet våre 
turistdestinasjoner og forventer at Karmøy kommune legger til rette for at dette potensialet skal 
kunne tas ut. Kommunestyret ber om sak hvor en belyser ressursbruken innen reiseliv slik det er i 
dag, og en betraktning om dette representerer den beste ressursutnyttelsen for å ivareta målet 
om økt attraktivitet og flere besøkende. 
Videre ønsker kommunestyret å få belyst potensiale for flere arbeidsplasser innen 
reiselivsnæringen i Karmøy. 
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009/21 Handlingsplan for folkehelse 2021-2023 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering. 

15.02.2021 Formannskapet 

Behandling 

Thorheim (KL) fremmet forslag om nytt punkt i skjema på side 18 i Handlingsplan for folkehelse: 

Tiltak: Hukommelsesteam og besøksvenn. 
Fremdrift: Pågående 
Målsetting/om tiltaket: Videreføre og utvikles som følge av økende forekomst av demens. 
Ansvar: Sektor forvaltning helse og omsorg. 

Votering: 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 

Tilleggsforslag fra Thorheim (KL) fikk 4 stemmer (H 3, KL 1), og falt. 

FSK - 009/21 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering. 

010/21 Leve hele livet i Karmøy (2021-2023) 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyret vedtar plan for Leve hele livet i Karmøy (2021-2023). 
2. Behov for ressurser knyttet til gjennomføring av konkrete tiltak i planen vurderes i forbindelse 

med årlige budsjett- og økonomiplaner. 
3. Planen integreres i det øvrige kommunale planverket. 

15.02.2021 Formannskapet 

Behandling 

Thorheim (kL) fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av KL, Ap, FrP, KrF, Sp, V: 
Forslag 1 : 
Opprinnelig tekst på side 3: 
Vi forventer at flere vil trenge hjelp fra helse- og omsorgstjenestene, gjerne også komplekse tjenester. 
På den annen side vil antall personer i yrkesaktiv alder synke. Hele samfunnet må derfor tenke nytt. 
Den enkelte må ta vare på egen helse og i størst mulig grad tilrettelegge hjemmet sitt for 
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alderdommen. Eldre som er i stand og som har lyst til å være aktive, bør få muligheten. Det vil være 
“vinn-vinn” for den enkelte og samfunnet. 

Forslag til tekst i tillegg til den opprinnelige: 
For personer som utvikler demens og deres pårørende er veiledning fra kompetent personale helt 
nødvendig. Dette vil bidra til at pårørende klarer å stå i omsorgsoppgavene og at den demente kan 
bo hjemme lengre. 

Forslag 2 : 
Opprinnelig tekst på side 12 (Utfordringer): 
Leve hele livet omtales av fylkesmannen som en samfunnsreform. De demografiske endringene som 
samfunnet vårt opplever fremover, er kommunen nødt til å ta i betraktning. Kommunens økonomi blir 
strammere, det blir betydelig flere eldre, og antall personer i yrkesaktiv alder synker. 
Demografiendringene blir et stort løft. 

Foreslår å sette inn tekst i nest siste setning (med uthevet skrift), slik at den opprinnelige teksten 
endres til: 
Leve hele livet omtales av fylkesmannen som en samfunnsreform. De demografiske endringene som 
samfunnet vårt opplever fremover, er kommunen nødt til å ta i betraktning. Kommunens økonomi blir 
strammere, det blir betydelig flere eldre, antall personer med demens øker og antall personer i 
yrkesaktiv alder synker. Demografiendringene blir et stort løft. 

Forslag 3 : 
Opprinnelig tekst på side 25 (Avlastning og støtte til pårørende): 
Kommunens ansatte formidler informasjon om ulike pårørendekurs, blant annet i regi av Helse Fonna. 
Kommunens kreftkoordinator er en viktig støttespiller for både de som er rammet av kreft i tillegg til 
pårørende. 

Foreslår nytt punkt i tillegg til opprinnelig tekst: 

Hukommelsesteamet er viktige støttespillere for de som rammes av demens og deres pårørende. 

Forslag 4 : 
Foreslår i tillegg punkt i skjemaet tiltak, side 30 med følgende ordlyd: 
Kommunen må spille på lag med frivilligheten for at innbyggere med demens skal få en best mulig 
hverdag. Tidlig innsats, god samhandling mellom pasientens fastlege, kommunens bestiller- 
kontor/hukommelsesteam, frivilligheten og familien vil gi bedre livskvalitet for den demente og dens 
familie. 
Oppstart: Pågående 
Økonomi: Vurderes i forbindelse med de årlige budsjettene. 

Hansen (SV) fremmet følgende endringsforslag i innledningen til pkt 4: 
Kommunens oppgave er å lage et profesjonelt tilbud til de som trenger det. I tillegg må kommunen 
spille på lag med frivilligheten..... (resten uforandret) 

Endringsforslag fra Hansen (SV) ble inntatt i fellesforslag fra KL, Ap, FrP, KrF, Sp, V, fremmet av 
Thorheim (KL). 

Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
Fellesforslag fra KL, Ap, FrP, KrF, Sp, V, fremmet av Thorheim (KL) ble enstemmig vedtatt. 
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FSK - 010/21 Vedtak: 
Endringspunkt 1: 
Tillegg til den opprinnelige teksten: 
For personer som utvikler demens og deres pårørende er veiledning fra kompetent personale helt 
nødvendig. Dette vil bidra til at pårørende klarer å stå i omsorgsoppgavene og at den demente kan 
bo hjemme lengre. 

Endringspunkt 2: 
Leve hele livet omtales av fylkesmannen som en samfunnsreform. De demografiske endringene som 
samfunnet vårt opplever fremover, er kommunen nødt til å ta i betraktning. Kommunens økonomi 
blir strammere, det blir betydelig flere eldre, antall personer med demens øker og antall personer i 
yrkesaktiv alder synker. Demografiendringene blir et stort løft. 

Endringspunkt 3: 
Nytt punkt i tillegg til opprinnelig tekst: 

Hukommelsesteamet er viktige støttespillere for de som rammes av demens og deres pårørende. 

Endringspunkt 4: 
Tilleggspunkt i skjemaet tiltak, side 30 med følgende ordlyd: 

Kommunens oppgave er å lage et profesjonelt tilbud til de som trenger det. I tillegg må kommunen 
spille på lag med frivilligheten for at innbyggere med demens skal få en best mulig hverdag. Tidlig 
innsats, god samhandling mellom pasientens fastlege, kommunens bestiller- 
kontor/hukommelsesteam, frivilligheten og familien vil gi bedre livskvalitet for den demente og dens 
familie. 
Oppstart: Pågående 
Økonomi: Vurderes i forbindelse med de årlige budsjettene. 

011/21 Planprogram for kommunedelplan naturmangfold 

Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Formannskapet legger forslag til planprogram ut til offentlig ettersyn. 

2. Formannskapet kunngjør oppstart av planarbeid med kommunedelplan for naturmangfold. 

3. Formannskapet holdes orientert om den videre prosessen med planarbeidet. 

15.02.2021 Formannskapet 

Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
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FSK - 011/21 Vedtak: 
1. Formannskapet legger forslag til planprogram ut til offentlig ettersyn. 
2. Formannskapet kunngjør oppstart av planarbeid med kommunedelplan for naturmangfold. 
3. Formannskapet holdes orientert om den videre prosessen med planarbeidet. 

012/21 Debatthefte 2021 - KS spør 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Formannskapet vedtar høringssvar på KS sine seks spørsmål om handlingsrom for omstilling og ungt 
utenforskap, i samsvar med forslaget til Rådmannen. 

15.02.2021 Formannskapet 

Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 

FSK - 012/21 Vedtak: 
Formannskapet vedtar høringssvar på KS sine seks spørsmål om handlingsrom for omstilling og ungt 
utenforskap, i samsvar med forslaget til Rådmannen. 

013/21 Samlesak for referatsaker 

15.02.2021 Formannskapet 

Behandling 
Referatsakene ble tatt til etteretning. 

FSK - 013/21 Vedtak: 
Referatsakene ble tatt til etteretning. 

014/21 Samlesak for spørsmål 

15.02.2021 Formannskapet 
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Behandling 
Thorheim (KL) stilte spørsmål til kontroll av Haugalandspakken. 
Ordfører svarte at saken er initiert av fylkespolitikerne. Saken er sendt til kontrollutvalget i fylket. 
Karmøy kommune er bedt om uttalelse. Saken ble behandlet i kontroll og kvalitetsutvalget, og har 
vedtatt at de ønsker en fortløpende orientering om dette. 

Endresen (FRP) bekrefter: Fylkestinget har vedtatt at det skal igangsettes en forvaltningsrevisjon av 
Haugalandspakken. Kontrollutvalget utarbeider et mandat for en slik revisjon, og revisor får oppdrag 
til å gjennomføre dette. Kommunene med interesse i Haugalandspakken vil kunne komme med 
innspill til dette. Kommunestyret vil kunne instruere kontroll- og kvalitetsutvalget til å 

Thorheim (KL) fremmet følgende forslag: 
ENTREPREISEMODELLER VED ENGASJEMENT AV KONSULENTER OG UTFØRENDE ENTREPRENØRER 
Det vises til oppslag i media i senere tid (Haugesunds Avis), der Terje Lindstrøm i GL Gruppen viser til 
at Haugesund kommune som byggherre har fastsatt for store kvalifikasjonskrav i utlysning av anbud, 
som gjør at lokale firma blir skviset ut fra å gi anbud på store byggeprosjekter. 
Det er viktig at en tilpasser krav i utlysning av byggeprosjekter slik at det skal være mulig for lokale 
entreprenørfirma å kunne delta på de utlyste prosjektene. I vår kommune er dette tema tatt opp 
tidligere i kommunestyret. Den gang gjaldt dette bygging av Stangaland skole og idrettshallene i 
Åkrehamn. 

I vår kommune har vi flere dyktige entreprenørfirma og konsulentfirma innen ulike fagkategorier som 
har profesjonalisert seg og vist seg som dyktige entreprenører som kan bygge med kvalitet. Det er 
således viktig å bidra til at vi kan fortsette å ha slike firma i vår kommune og vår region. Da er det en 
forutsetning at vi ikke legger urimelige høye formelle krav til grunn i anbudsutlysningen som 
diskvalifiserer disse entreprenørene fra å delta på de utlyste anbudene. 
Karmøy kommune har flere store byggeoppdrag som kommer løpende fremover, og det nevnes bl.a.: 
Nytt sykehjem i Skudeneshavn, Ny skole på Vea, Seniorlandsby på Spanne, Ny skole på Åkra. 

På ovenstående grunnlag ber Formannskapet administrasjonen om en orientering på generelt 
grunnlag om hvilke anbuds-forutsetninger som legges til grunn ved utlysning av anbud på 
konsulenttjenester og entreprenørarbeider, og i hvilken grad det i slike forutsetninger gjenspeiler 
muligheten for vårt næringsliv å ta del i anbudsutlysninger fremover. 

Ordfører ber om at administrasjonen avholder orientering i et av de to førstkommende møtene i 
formannskapet. 

Hansen (SV) viste til tidligere forslag om å signere opprop om nei til atomvåpen og ønsker 
tilbakemelding om hvordan han kan få saken opp til behandling. 
Ordfører viser til at Hansen har mulighet til å sende inn forslaget. Han vil også kunne benytte 
muligheten i kommuneloven § 11-3 (1) hvor 1/3 av medlemmene i et organ kan kreve en sak til 
behandling. 


